

ضمان الجودة :

إن ضمان الجودة هو من أول اهتمامات برنتوباك حيث أن جميع المنتجات تدرج تحت مقاييس عالمية مؤكدة تضمن القياسات المطلوبة للعملاء حسب رغباتهم وحاجة منتجاتهم. تخضع المنتجات إلى اختبارات عملية مكثفة لتضمن سلامة المواصفات والمقاسات الخاصة بمنتجات العملاء، حيث أن أي خطأ صغير يؤدي إلى إيقاف الإنتاج إلى حين التأكد من سلامة المنتج بالإضافة إلى التعامل مع أفضل موردي المواد الخام لضمان أعلى مستوى من الجودة في المواد المصنعة للعملاء. ولقد حصلت الشركة على شهادة ISO 22.000 وشهادة BRC للتغليف في سلامة الغذاء وجودته .

QUALITY ASSURANCE :

This is of prime importance in the complete activities of PRINTOPACK. Strict stringent quality measures are implemented to guarantee and assure that the incoming as well as the outgoing products are up to satisfactory acceptable specifications. Incoming raw materials, in-process materials and finished products are all constantly under frequent random testing in fully equipped laboratory. Strict control is implemented for quality issues. Any slightest observation of inferior production, results in internal hold of the respective goods. Reputed suppliers are maintained for obtaining high quality raw materials which as an end result helps us provide good quality products for our respective customers. Modern technology, extensive testing and monitoring procedures are applied throughout the process. Quality assurance and control is applied in all production stages. The company has obtained the ISO 22000 certification and the BRC certification for food safety and quality in packaging.

المحافظة على البيئة :

تولي الشركة جل اهتمامها بالبيئة وسبل المحافظة عليها وعلى سلامة موظفيها بجميع الوسائل والمعدات اللازمة للتخلص من المذيبات المتطايرة في صالات الإنتاج والغلاف الجوي المحيط بالشركة . وتحمل الشركة شهادة الايزو رقم ISO 45000 للمحافظة على البيئة والسلامة الصناعية .

PRESERVING THE ENVIRONMENT :

The company is giving greatest attention to the environment and providing the most effective ways to maintain them and the safety of their employees by all the necessary means and equipments to get rid of volatile solvents in the production halls and the surrounding atmosphere of the company. The company holds the ISO 45000 certification for environmental protection and industrial safety.



الرواد في حلول وتطبيقات التغليف المرن

Pioneers in Flexible Packaging Solutions and Applications



Established in 1997 and headquartered in Jeddah, Saudi Arabia, Printopack is a leading provider of high-quality flexible packaging solutions, specializing in applications for the food and beverage manufacturing sector.

With decades of experience and technological expertise, we deliver innovative and reliable packaging that meets the dynamic needs of our clients across diverse industries.

Our packaging solutions serve a wide range of sectors, including:

- Biscuits, cakes, and pastries
- Confectionery and snacks
- Soft drinks, fruit juices, and bottled water
- Ice creams wrapper, cone & dairy product lids
- Noodles, soups, and ready meals
- Pharmaceuticals and personal care
- Detergents, cosmetics, and toilet soaps

We supply a wide range of bags to meet various industrial and commercial needs.

Our product portfolio includes different types of high-quality bags such as:

- Pillow Bags
- Gusseted Bags
- Center Seal Bags
- Zipper Bags
- Stand-up Pouches
- Handle Bags

Global Reach:

Printopack is a recognized and trusted brand, proudly exporting to over 35 countries, including the GCC, Arab nations, Asia, Africa, and Western Europe.

Our international success is driven by our commitment to quality, consistency, and customer satisfaction.

Technology & Capabilities:

We specialize in rotogravure and flexographic printing on mono and multi-layer laminated film reels (up to 4 layers), offering:

- High-definition printing with up to 10 colors
- Solvent-based, solvent-less, and cold lamination
- Cold sealing and waxing solutions
- Precision finishing on advanced machinery

At Printopack, we blend innovation, technology, and craftsmanship to deliver packaging solutions that enhance product appeal, ensure product safety, and optimize shelf life — helping brands stand out in a competitive market.

تأسست شركة برنتوباك عام 1997، ومقرها جدة، المملكة العربية السعودية، وهي شركة رائدة في توفير حلول التغليف المرنة عالية الجودة، متخصصة في تطبيقات التغليف لقطاع تصنيع الأغذية والمشروبات.

بفضل خبرتنا الممتدة لعقود وخبرتنا التكنولوجية، نقدم حلول تغليف مبتكرة وموثوقة تلبي الاحتياجات المتغيرة لعملائنا في مختلف القطاعات.

تخدم حلول التغليف لدينا مجموعة واسعة من القطاعات، بما في ذلك:

- البسكويت والكعك والمعجنات
- الحلويات والوجبات الخفيفة
- المشروبات الغازية وعصائر الفاكهة والمياه المعبأة
- أغلفة الأيس كريم ومنتجات الألبان
- المكرونة والحساء والوجبات الجاهزة
- الأدوية والعناية الشخصية
- المنظفات ومستحضرات التجميل وصابون التواليت

توفر مجموعة واسعة من الأكياس لتلبية مختلف الاحتياجات الصناعية والتجارية.

وتشمل مجموعة منتجاتنا أنواعاً مختلفة من الأكياس عالية الجودة، مثل:

- أكياس الوسادة
- أكياس لحام منتصف
- أكياس واقفة
- أكياس ذات طيات جانبية و سفلية
- أكياس بسحاب زيبرا
- أكياس بمقابض و علقا

النشر العالمي:

برنتوباك علامة تجارية مرموقة وموثوقة، وتوفر تصدير منتجاتها إلى أكثر من 35 دولة، بما في ذلك دول مجلس التعاون الخليجي، والدول العربية، وآسيا، وأفريقيا، وأوروبا الغربية، و يعود نجاحنا العالمي إلى التزامنا بالجودة، و الاستثمارية في المحافظة عليها، ورضا عملائنا.

التكنولوجيا والشركات:

تتخصص في الطباعة الدورانية والطباعة الفليكسوغرافية على بكرات أفلام مغلفة أحادية ومتعددة الطبقات (حتى 4 طبقات)، ونقدم:

- طباعة عالية الدقة حتى 10 ألوان.
- غراء الطبقات البارد باستخدام المذيبات، وبدونها.
- حلول الختم البارد والتشميع.
- تشطيب دقيق باستخدام آلات متطورة

في برنتوباك، نجمع بين الابتكار والتكنولوجيا والحرفية لتقديم حلول تغليف تبرز جاذبية المنتج، وتضمن سلامته، وتطيل مدة صلاحيته - مما يساعد العلامات التجارية على التميز في السوق تنافسياً.



COMPANY PRODUCTS

Candy



Chips and Snacks



Chocolates & Wafer



Rice & Legumes



Pasta



Bakery Products



Sugar



Breads



Coffee & Tea



Bottles Labels



Lids



Chilled Foods



Ice cream



Hot Filling Liquid



Frozen Food



Pet Foods



Spices



Jar Sleeves



Nuts



Detergents & Wet Tissue

